
BRM-0063 -6117101

z nadzv\ryczajnego
odbyego w

PROTOKOtr- Nr 60/01
posiedzenia Komisj i RewizYj nej
dniu 2 sierpnia 2001roku.

Porz4dek posiedzerua:
1. Kontrola form i trybu udzielania

Zielonej.
2. Sprawy r62ne.

Ad. 1.

zamówiefi publicznych - dotyczy melioracji ulicy

posiedzenie zostalo ztryolane na wniosek Przewodniczqcej Rady Miejskiej - Pani Teresy

Szwach.
pruewodniczqca Komisji Rewizyjnej - Pani ElZbieta WiSniewska na wstqpie zapoznala

zebranych z pismem znak: BRM-0065183101 z dnia I sierpnia 2001 roku, w którym
przewódnicr4.á Rudy Miejskiej zleca przeprowadzenie kontroli w zakresie postqpu prac

dotycz4cych odwodnienia terenów przy ul Zielonej oraz trybu prowadzenia procedury

przetargowej tej inwestycji.
ko-isju Réwizyjna najpierw przeíledzila przepisy prawne dotycz4ce realizacii zamówiei

publicznych (Ustawa z dnia 10 czerwca o zamówieniach publicznych), a nastppnym etapem

Lontroli byla roznowa z Kierownikiem Wydzialu Inwestycji i Remontów, Panem Markiem

Wo lskim or az prze glqd dokumentacj i dotycz4cej ulicy Zie lo nej .
Z wyja¡nieñ putru Marka Wolskiego wynika, Ze sprawq zai$ si1 w czerwcu, kiedy to

Zarz4d fr4ie¡sti zlecll mu przygotowanie dokumentacji odwodnienia ul Zielonej. Pan Wolski

powiidzial , Le zadanie inwistyóyjne ponizej 30 000 ECU moze byé realizowane z wolnej rEki

iub w drodze przetargu ograniczonego. ,,Uruchomilem procedurg zalatwiania w/w sprawy z

wolnej rgkf' - powiedzial kierownik.
Na pytanie Priewodniczpcej Komisji - Pani Elabiety WiSniewskiej, czy poczyni\jakieS kroki

celem ogloszenia przetarguograniczonego, Pan Wolski odpowiedzial: ,,Tak, dzwonilem do kilku

wykonawc ów z zapylaniem o cenQ, nie wystgpowalem jednak na piSmie i nie mam pisemnych

odpowieüi na te zapyLania".
Priewodni czqca Komisji zapylala, czy byla wszczgta procedura przetargu ograniczonego.

Kierownik odpowiedzial: ,,Nie, dzialalem &z przerwy z wolnej rEki. Wystqpilem do inz.

Augustyna z propzycj4 wykonania projektu odwodnienia ul. Zielonej i dnia 19 lipca

otrzymálem pisemn4 odpowiedZ, 2e wykonanie wlw zadania wymaga wielu dodatkowych

dokumentów (pozwolenie wodno-prawne, akty wlasnoSci dzialek, zgoda wlaScicieli itp) i koszt

tej inwestycji na pewno przekroczy 30 000 ECU i konieczny bgdzie przetatg nieograniczony.

Oglosilem przetarg nieograniczony, który odbyl sig 30 lipca. Ogloszenie przetargu odbylo siE

beZ publikacji prasowej w Biuletynie Zamówieú Publicznychtylko przez wywieszenie (chyba

okolo l8 lipca) na tablicy ogloszeú w lJrzEdzie Miejskim i telefoniczne powiadomienie frm o

przetargu.
Ña pytanie , czy Przewodniczqca Rady Miejskiej odbyla z Panem rozmowQ, Kierownik Wydziatu

Inwestycji i Remontów przyznaN,2e napocz4tku tego tygodnia Pani Teresa Szr¡¿ach odbyla znim

rozmowg na temar procedury przetargowej w sprawie ul. Zielonej i po tej rozmowie zdecydowal

sig na przetargnieograniczony. (Komisja dostrzega niespójnoSó wypowiedzi).
Wphnely trzy oferty:



1 . Firma wod. -kan. Pana Abramo wicza z J gdrzejow a

2.FtrmaDelmer z Kielc
3. Firma Pol-Hydro z Kielc

Przetargwygrala firma Pol-Hydro z Kielc.
Dnia i silrpnia Pan Kierownik odbyl rozmowg z przedstawicielem firmy Panam Janem
polakieq kióry zloZyl przyrzeczenie, ze najpóhniej do koúca przyszlego tygodnia (11 sierpnia)

przygotuje i priedstawizaloaeniataktyczne roz-wiqzarria problemu ul. Zielonej'^CaloScio-" 
docelowe romviqzanie bgdzie dtugotrwale i kosztowne. Takiego zadania nie ma w

bud2ecie gminy i nie podej-p OriuluR, gdy nie bqdE miat zapewnionych érodków - powiedzial

Kierownik Wolski.

Ad.2.

- 25 000
- 27 000
- 22040

zadaniajest powiat, a
zabra\ powiat, a czgéó

Pani ElZbieta WiSniewska
bruku przy ul. Przypkowskiego.
poloZona jest nierówno.
Kierownik Wolski zadeklarowal sig sprawdzió to i do odbioru tej inwestycji zaprosió Paniq

Radn4 WiSniewsk4.
Pani Barbara Dzwonek zaPYtala, jak

Przypkowskiego.
rozdysponowano pl¡¡ty chodnikowe zdjgte z ul.

zvwlcila uwagg na bardzo zle wykonawstwo chodnika z pol'

Obrze4a sq poloZone niZej od powierzchni chodnika; kostka

Odpowiedzi udzielil wice burmistrz Waldemar Woirriak: wykonawc4 tego

gmina partycypuje w kosztach. W porozumieniu z powiatem, czESó pl¡rtek

gmina.
ótoto 300 pt¡ zabral Kierownik Jezewski w celu ulo2enia ich przy ul. Walerona, cz93ó zabral

dyrektor Marek Maj do Szkoty Podstawowej w Podchojnach, okolo 50 sztuk zabrano do OSP w

Laskowie - wyjaénil burmistrz Womiak.
Pan Kazimierz Równicki zapytal. dlaczego Znzqd Miejski zlecll odwodnienie ul. Zielonei

Wydzialowi Inwestycji a nie Wydzialowi Rolnictwa, skoro ten wydzia\ ma w swych

kompetencjach regulacje stosunków wodnych. Burmistrz odpowiedzia\, 2e jest to inwestycja w

granicach miasta i dlatego powierzono j4 Wydzialowi Inwestycji i Remontów.

Zwrócono równie2 uwagQ na fakt, 2e wSród mieszkaíców ul. Zielonej panuje przekonanie, 2e

stawy rybne i zapory spiEtrzaj4ce wodg u Pana Konieczyúskiego sq przyczyn4 zaklócenia

stosunków wodnych na ul. Zielone| Burmistrz temuzaprzeczy\.
NastEpnie Pan Marek Wolski poinformowal KomisjE .o przebiegu prac i utrudnieniach

zstt iqzany ch z pr zebudow4 ul. Malo go sk i ej i kanalizaci q ul. Sw. B arbary.

Komisja Rewizyjna po dokonaniu wyZej opisanych czynnoSci kontrolnych stwierdzila,2e

Kierownik Wydzialu Inwestycji i Remontów podjal dzialanta w zakresie odwodnienia ul-

Zielonej w sposób chaotyczny i nieprzemySlany. Prowadzona procedura jest malo wiarygodn4

brak pisemnych zapylaú o cenq, niepewnoSó, co do daty ogloszenia przetargu nieograniczonego,

sposób ogloszenia przetargu nieograniczonego i brak spójnoSci w wyjaSnieniach trybu udzielania

zamówieipublicznych Swiadcz4o nieprawidlowoSci w prowadzeniu procedtry przetargowej.

Komisja wnioskuje o wyci4gnigcie konsekwencji sluzbowych wobec Kierownika Wydzialu

Inwestycji i Remontów, Marka Wolskiego.


